
ROMÂNIA
JUDEŢUL HUNEDOARA
MUNICIPIUL PETROŞANI
CONSILIUL LOCAL

P R O C E S V E R B A L
încheiat azi 30 martie 2020, cu ocazia desfăşurării şedinţei ordinare a

Consiliului Local al municipiului Petroşani, convocată prin Dispoziţia
nr. 269/2020 emisă de Primarul municipiului Petroşani.

La şedinţă participă dl. Primar Florin Tiberiu Iacob-Ridzi, dl.Viceprimar
Florin Nicolae, d-na Delia Velici, secretar general, fiind prezenţi şefii
compartimentelor de specialitate din cadrul Primăriei Municipiului Petroşani.

Sunt prezenţi un număr de 19 consilieri locali.
În conformitate cu dispoziţiile Hotărârii Consiliului Local nr.48/2020

preşedinte de şedinţă este domnul Butulescu Valeriu.
Având în vedere situația ivită, legată de criza coronavirusului, care face

imposibilă prezența consilierilor locali la locul desfășurării ședințelor, ședința se
va desfășura online.

D-NA SECRETAR GENERAL DELIA VELICI:
-Voi supune aprobării dumneavoastră procesele verbale ale

şedinţelor Consiliului Local din luna februarie 2020.
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

D-NA SECRETAR GENERAL DELIA VELICI:
1. Proiect de hotărâre privind alegerea președintelui de ședință.
-Din cauza unei legături telefonice defectuoase pe care o avem cu dl.

consilier Butulescu, astfel încât dumnealui nu poate conduce ședințele Consiliului
Local pe această perioadă, vă rog sa faceți propuneri pentru alegerea unui alt
președinte de ședință.

DL. CONSILIER CORNEA:
-Îl propun pe dl consilier Lăutaru Vlad Alexandru.

D-NA SECRETAR GENERAL DELIA VELICI:
-Cine este pentru? - 18 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -
Dl. consilier Lăutaru nu a votat.

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 60/2020
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DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Supun la vot ordinea de zi:

-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
2. Proiect de hotărâre pentru completarea Anexei la H.C.L.

Nr.265/2019 privind aprobarea Regulamentului de Organizare şi
Funcţionare a Consiliului Local al Municipiului Petroşani.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizul comisiei, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 61/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
3.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al

Municipiului Petroşani.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
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-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil
-Comisia pentru sănătate:
-DL.CONSILIER BICAN:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru cultură:
-DL. CONSILIER BUTULESCU
-Aviz favorabil
-Comisia pentru minorităţi:
-DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 62/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
4. Proiect de hotărâre privind rectificarea Bugetului Instituțiilor

Publice și Activităților Finanțate Integral sau Parțial din Venituri Proprii al
Municipiului Petroșani .

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU
-Aviz favorabil.
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-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil
-Comisia pentru sănătate:
-DL.CONSILIER BICAN:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru cultură:
-DL. CONSILIER BUTULESCU:
-Aviz favorabil
-Comisia pentru minorităţi:
-DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL. CONSILIER BARBU:
-Am văzut că este prevăzut ca să se achiziționeze un autoturism Duster și

doar 3 aparate de respirat cu aer comprimat. Avem un singur aparat de detectat
COVID-19. Se mai achiziționează fotolii mobile. Cred că ar fi mai bine să
renunțăm la Duster, iar baniI aceștia să meargă spre aparatură medicală. Cine
ne poate lămuri?

D-NA CONSILIER NEGRICI:
-Acel Duster este destinat pentru transportul bolnavilor.

DL. CONSILIER CORNEA:
-Acest Duster era prevăzut în bugetul inițial, ei nu o să-l și achiziționeze

acum.

DL. PRIMAR:
-Am vorbit cu d-na director economic Brașoveanu și mașina despre care ați

vorbit a fost prinsă în bugetul spitalului și anul trecut și anul acesta. Părerea mea
este că nu ar trebui să fie specificat foarte concret, pentru că este în funcție de
nevoile pe care le au ei. Dar dacă doriți puteți face un amendament ca acești
bani să meargă pentru aparatură medicală.

DL. CONSILIER BARBU:
-Să fie achiziționat un aparat de testare cu COVID-19

DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Știți foarte bine că Spitalul de Urgență de la Deva s-a închis și trebuie să

ne axăm foarte bine pe acest virus.
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DL. PRIMAR:
-Vreau să vă informez că spitalul din Petroșani nu s-a închis.

DL. CONSILIER VLADISLAV:
- Noi vrem ca spitalul să fie dotat pentru că va fi o problemă foarte mare cu

acest virus și așa cum spune dl. consilier Barbu, amendamentul să fie făcut
special pe COVID -19.

D-NA CONSILIER NIȚĂ:
-Am și eu o întrebare. Acum dacă se duce cineva la urgență i se face un test

de COVID-19 ?

DL. PRIMAR:
-Nu.

D-NA CONSILIER NIȚĂ:
-De ce?

DL.PRIMAR:
-Testele se fac la cei care au intrat în contact cu persoane testate pozitiv,

sau dacă există suspiciuni că ar fi infectat. Deocamdată nu se testează orice
persoană care se duce la spital.

D-NA CONSILIER NIȚĂ:
-Din această cauză au apărut în atâtea locuri persoane infectate că au

crezut că nu sunt inefctate și de fapt erau infectate.

DL. CONSILIER BICAN:
-Este o procedură agreată la nivel național.

D-NA CONSILIER NIȚĂ:
-Nu mi se pare corectă această procedură.

DL. CONSILIER BICAN:
-Totul se face cu acordul DSP-ului. Fiecare spital trebuie să își stabilească

regulile când este o procedură națională.

DL. PRIMAR:
-Acest test durează 6 ore din momentul în care este introdus în aparat. Aici

se recoltează, se trimite la Deva, apoi se trimite la Timișoara.

D-NA POPA:
-Dacă îmi dați voie aș vrea să fac o precizare. Nu este cumpărat nici un

aparat, deocamdată sunt bani în contul de trezorerie proveniți din sponsorizare.
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Pe lista de investiție trebuie nominalizată exact denumirea investiției. Nu putem
trece aparatură medicală, pentru că în codul CAEN nu există această denumire.

DL. CONSILIER RAD:
-Eu cred că ar fi mai bine să lăsăm poziția așa si dacă va fi nevoie vom

face o rectificare pentru ce are nevoie spitalul.

DL. CONSILIER VLADISLAV:
-De câte ventilatoare dispune în prezent spitalul din Petroșani?

DL. PRIMAR:
-De 11 ventilatoare în acest moment.

DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Și sunt suficiente?

DL. PRIMAR:
-Suficiente nu o să fie nici 50 probabil.

DL. CONSILIER CORNEA:
-Știm noi de ce are nevoie spitalul în acest moment? Să ne spună spitalul

de ce are nevoie și vom face o rectificare.

DL. CONSILIER VLADISLAV.
-Haideți să amânăm proiectul.

DL. PRIMAR:
-Nu putem amâna proiectul deoarece nu mai putem folosi banii din donații

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă nu mai sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 63/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
5.Proiect de hotărâre privind aprobarea contului anual de executie al

Bugetului local, Bugetului Instituţiilor Publice şi Activităţilor Finanţate
Integral sau Parţial din Venituri Proprii şi Subvenţii al Municipiului
Petroşani pe anul 2019.
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DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil
-Comisia pentru sănătate:
-DL.CONSILIER BICAN:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru cultură:
-DL. CONSILIER BUTULESCU
-Aviz favorabil
-Comisia pentru minorităţi:
-DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 64/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
6.Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 1 al H.C.L. Nr.3/2020

privind aprobarea contribuţiei Consiliului Local al Municipiului Petroşani în
calitate de asociat al Asociaţiei "Salvital" Hunedoara.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare
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DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru sănătate:
-DL.CONSILIER BICAN:
-Aviz favorabil.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?

D-NA CONSILIER NIȚĂ:
-Eu vroiam să întreb dacă dl. Primar a fost la întânirea cu Consiliul

județean și cei de la Salvital și cum de s-a ajuns să fim de acord cu 10 lei?

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dl. Primar a fost la întânire. A avut și o intervenție

DL. PRIMAR:
- Da am fost la această întâlnire și toată lumea a acceptat să avem o

cotizație de 10 lei, toți membrii, inclusiv Consiliul Județean.

DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Acești bani pentru ce sunt folosiți? Pentru salarii sau și pentru dotări?

DL. PRIMAR:
-Și pentru dotări și pentru salarii, așa mi s-a spus.

DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Din câte știu eu, ei sunt foarte slabi dotați.

DL. PRIMAR:
-Acești bani le vor ajunge și pentru salarii și pentru dotări.

DL CONSILIER VLADISLAV:
-Din câte ne-a spus dl director Vasilescu, data trecută, reparațiile la mașini

le fac spitalele. Ei pentru ce iau atâția bani?
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DL.PRIMAR:
-Nu le fac spitalele, le face spitalul din Deva, pentru că ei sunt centru.

DL.CONSILIER VLADISLAV:
-Spitalul din Deva, dar nu le fac ei. Se plâng că nu au echipamente, dotările

sunt așa cum sunt.

DL. PRIMAR:
-Acești bani vor merge în dotări, echipamente și în salarii.

DL. CONSILIER BARBU:
-Am fost și eu la această întâlnire și s-a discutat ca salariile lor să ajungă la

3000 lei și din lista de dotări pe care dl Mărgineanu ne-a prezentat-o erau tot felul
de achiziții, de softuri și de programe contabile și nu era vorba de dotări care ar
putea să salveze vieți. Ar trebui să facem ceva ca restul de bani care rămân de
la salarii să meargă spre dotări care ar putea salva vieți omenești.

DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Nu au dotările necesare. Ei doar transportă bolnavii de acasă la spital.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă nu mai sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 65/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
7. Proiect de hotărâre privind modificarea organigramei, a statului de

funcţii şi aprobarea numărului de personal din cadrul Direcţiei
Administrarea Domeniului Public şi Privat a municipiului Petroşani.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
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-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil
-Comisia pentru sănătate:
-DL.CONSILIER BICAN:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru cultură:
-DL. CONSILIER BUTULESCU
-Aviz favorabil
-Comisia pentru minorităţi:
-DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 66/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
8. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui contract de

asociere între U.A.T. Municipiul Petroşani prin Consiliul Local al
Municipiului Petroşani şi U.A.T. Judeţul Hunedoara - prin Consiliul
Judeţean Hunedoara pentru realizarea în municipiul Petroșani a
obiectivului de investiții ,,Realizarea lucrărilor de reabilitare prin asfaltare a
străzilor:Lunca, Anton Pann, Cuza - Vodă şi Cărbunelui”.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
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-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 67/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
9.Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui contract de

asociere între U.A.T. Municipiul Petroşani prin Consiliul Local al
Municipiului Petroşani şi U.A.T. Judeţul Hunedoara - prin Consiliul
Judeţean Hunedoara pentru realizarea în municipiul Petroșani a
obiectivului de investiții ,,Realizarea lucrărilor de reabilitare prin asfaltare a
străzii Maleia “.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil
-Comisia pentru sănătate:
-DL.CONSILIER BICAN:
-Aviz favorabil.
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DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Apa Serv era obligată să reabiliteze acest drum. Înainte de a se apuca să

facă lucrări de reabilitare de canalizare și apă acest drum era ca o masă de
biliard. Același lucru am pățit și acum când am dat aprobările pentru noul proiect
pe care îl face Apa Serv. Nu trebuia să participăm noi cu Consiliul Județean la
refacerea acestui drum, ei trebuiau să-l refacă.

DL. CONSILIER BARBU:
-Nu știu dacă această asociere este 50-50%, dar ar trebui ca administrația

să negocieze la un procent mai apropiat de pagubele pe care le-a făcut unitatea
din subordinea Consiliului județean.

DL. PRIMAR:
-Această asociere vine în următoarea situație, dumnealor să preia aceste

tronsoane de drum în administrare și investiția este 100% a lor, adică reparația.

DL. CONSILIER BARBU:
-Și noi ce facem în această situație?

DL. PRIMAR:
Nimic, le punem la dispoziție drumul

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă nu mai sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 68/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
10.Proiect de hotărâre pentru repartizarea unor locuinţe sociale,

aprobarea unui schimb de locuinţă, a unor reatribuiri şi a unei recazări de
locuinţă din fondul locativ al municipiului Petroşani administrat de Direcţia
Administrarea Domeniului Public şi Privat.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
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- Avizele comisiilor, vă rog:
-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru sănătate:
-DL.CONSILIER BICAN:
-Aviz favorabil.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 16 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -3 voturi (d-nii consilieri Barbu, Cornea și Vladislav)

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 69/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
11.Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării tarifului de

depozitare a deşeurilor propus de operatorul serviciului de salubrizare în
zona de colectare 4 Petrosani (Valea Jiului).

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
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-Aviz favorabil
DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:

-Dacă aveţi discuţii, amendamente?

D-NA CONSILIER NIȚĂ:
-Ce impact o să aibă asupra taxei pe care o plătește populația? Eu cred că

următorul pas va fi să creștem taxa de salubrizare.

DL. PREDA:
-Este vorba de majorarea contribuției pentru economia circulară, de la 30

lei/tonă la 80 lei/tonă pentru deșeurile eliminate prin depozitare și această taxă
este calculată de cei de la mediu și a intrat în vigoare de la 1 ianuarie 2020
conform O.U.G nr. 74/2018. Momentan nu are impact asupra populației. Este
hotărârea Consiliului Județean, care administrează deponeul.

D-NA CONSILIER NIȚĂ:
-Cine virează bani?

DL. PREDA:
-A.D.I. Deșeuri.

D-NA CONSILIER NIȚĂ:
-A.D.I. Deșeuri va suporta această creștere?

DL. PREDA:
-Nu, fiecare U.A.T.o va suporta.

DL. PRIMAR:
-Această taxă privind economia circulară este o taxă impusă prin lege. Ea

se colectează într-un fond de la Ministerul mediului, iar acești bani vor fi
redirecționați către autoritățile publice locale pentru îmbunătățirea selectării
colective, pentru transport și depozitare. Încă nu știm exact cum va fi, dar acesta
este scopul banilor. În ceea ce privește taxa la Petroșani, aceasta nu crește
pentru populație. Ne încadrăm deocamdată în banii pe care îi colectăm.

DL. CONSILIER BARBU:
-Practic bani se duc la mediu pentru a se face o sortare selectivă, dar văd

că acum nu mai este nici o preocupare din partea Supercom-ului pentru a face
acest lucru. Iar creșterea aceasta de 60%/ tona de gunoi mi se pare, imensă mai
ales că aici se duc bani așa, în necunoscut.

DL. PRIMAR:
-Acești bani nu se duc la Supercom. Acești bani se duc la Ministerul

Mediului.
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DL. CONSILIER BARBU:
-Nu știu pe ce o să-i cheltuie, că nu se vede nimic concret. Suntem ultima

țară din Europa la sortat și la reciclat.

DL. PRIMAR:
-Este adevărat această taxă crește de la 30 lei/tonă la 80 lei/tonă, dar

aceasta este legea și acestea sunt angajamentele pe care România le are cu
Uniunea Europeană.

D-NA CONSILIER NIȚĂ:
-Să zicem că UAT-urile nu sunt de acord să plătească această taxă, ce se

întâmplă?

DL. PREDA:
-Nu o să mai putem duce gunoiul la deponeul de depozitare.

DL. CONSILIER RAD:
-Oriunde am vrea să depozităm se va aplica aceași taxă.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă nu mai sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 18 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -1 vot(dl. consilier Vladislav)

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 70/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
12.Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei

contractului de închiriere nr.76/07.07.2009 încheiat cu C.M.I. Odae
Lăcrămioara şi C.M.I. Vanko Ioan.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
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-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 71/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
13. Proiect de hotărâre privind aprobarea Actului aditional nr.4 la

Acordul de parteneriat între U.A.T. Municipiul Vulcan si U.A.T. Județul
Hunedoara, UAT Municipiul Petroșani, UAT Municipiul Lupeni, UAT Oraș
Petrila, UAT Oraș Aninoasa și UAT Oraș Uricani , în vederea promovării și
implementării în comun a proiectelor „Linia verde de autobuze electrice
între Petrila-Petroșani-Aninoasa-Vulcan-Lupeni-Uricani - Green Line Valea
Jiului" Componenta 1 și „Linia verde de autobuze electrice între Petrila-
Petroșani-Aninoasa-Vulcan-Lupeni-Uricani - Green Line Valea Jiului"
Componenta 2” în cadrul Programului Operaţional Regional 2014 – 2020,
Axa prioritară 3, Prioritatea de investiție 4e, Obiectiv specific 3.2 -
Reducerea emisiilor de carbon în zonele urbane bazată pe planurile de
mobilitate urbană durabilă

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.

-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
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-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL. CONSILIER BARBU:
-De 4 ani votăm tot felul de amendamente la acest proiect și aș dori să mi

se raspundă în ce fază este acest proiect. Când o să fie finalizat? Când va
circula primul călător pe această linie verde?

D-NA DRAGOȘ:
-Proiectul este în implementare și acum se efectuează primele achiziții

publice pe care le face Vulcanul. Este vorba de managementul de proiect și
partea de proiectare pentru cele două componente care fac parte din proiect.

DL. CONSILIER BARBU:
-Eu vreau să știu în cât timp se va putea circula cu această linie de

autobuze?

D-NA DRAGOȘ:
-Asta nu vă poate spune nimeni deoarece știți foarte bine că sunt probleme

și cu achizițiile publice, cât durează. Ei au termen de implementare 2 ani, dar nu
este garantat că se va finaliza în 2 ani.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă nu mai sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 72/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
14. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei Acordului

de parteneriat nr. 4574/21.03.2018 încheiat între Municipiul Petroşani şi SC
MARCOM FANTASTIC SRL București

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare
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DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 73/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
15.Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei

contractului de comodat nr.1920/2013 încheiat cu Asociaţia ,,Aşezământul
Providenţa Divină-Iulian Misionarul".

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil
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DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 18 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -1 vot (dl consilier Cornea)

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 74/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă mai dorește cineva să ia cuvântul.

DL. CONSILIER PASCU:
-Am fost sunat ziele trecute de către d-na profesor Felicia Andrioni,

președinta Asociației ,,Maica Precista” și m-a întrebat dacă este în lucru sau în
derulare un plan de acțiuni comunitare în situații de urgență în care să fie
implicate și societatea civilă, bisericile și să se creeze un parteneriat cu banca de
date cu persoanele peste 65 de ani sau cele care sunt în imposibilitatea de a se
deplasa de acasa la magazine. Ce știți despre acest lucru?

DL. PRIMAR:
-Am discutat cu d-na Felicia Andrioni. Mi-a spus că are o echipă de

voluntari cu care dorește să meargă la familii și să le ajute. I-am spus să ia
legătura cu Direcția de Asistență Socială din cadrul Primăriei Petroșani. Noi
lucrăm deja cu cei de la Crucea Roșie și Caritas și ne coordonăm la cine merg ei,
la cine mergem noi.

DL. CONSILIER PASCU:
-A doua problemă este că de 3 luni de zile în zona unde locuiesc eu sunt

săpături. Nu am spus nimic. Am luat apărarea firmei care execută lucrări. Știu că
atunci când sapi o groapă te murdărești și au fost discuții peste discuții, dar ce ne
puteți spune acum că vin și Floriile, dacă vin să măture, dacă vin să curețe.

DL. PRIMAR:
-Apa Serv are autorizație de construcție până în luna iulie a acestui an și

până atunci ei trebuie să refacă lucrările unde ei au intervenit
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DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă nu mai sunt alte discuții sau probleme, declar închisă şedinţa

ordinară a Consiliului Local din data de 30 martie 2020.

Petroşani, 30.03.2020

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ CONTRASEMNEAZĂ
LĂUTARU VLAD ALEXANDRU SECRETAR GENERAL

DELIA VELICI


